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Styrelsemötesprotokoll 2015–04–21

Närvaro: Viktor Attoff Ordförande
Elise Eborn Propagandamästare, tillika sekreterare
Carolina Sartorius Studierådsordförande
Jashar Vahid Källarmästare
Martin Johansson Sexmästare
Lisa Claesson Cafémästare
Erik Gärtner Näringslivsansvarig
Sebastian Karabeleski Programmästare
Nicolas Salas Överphös
Ludvig Eriksson Skattmästare

Adjungerade Peter Dahl Kårkontakt TLTH
Nick Persson
David Larsson
Amelia Andersson
Sara Lindgren
Martin Bergman
Anna Lissborg
Lasse Heeman
Marcus Liljenberg

§1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 12:10

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt

att adjungera Nick Persson, David Larsson, Amelia Anders-
son, Sara Lindgren, Martin Bergman, Lasse Heeman,Marcus
Liljenberg och Anna Lissborg.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen med tillägget §8.1 Ouveraller

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt att godkänna protokoll S09, S10 och S11.

§6 Information från
kåren

Peter berättade att dags att önska företag till ARKAD och att det
står hur i kårnytt.

§7 Information PLD &&
PLC

Carolina berättade att LUFOSS kommer dela ut stipendie på mån-
dag och att det är val av Gyllenen Pekpinne-mottagare på ons-
dagens SRD-möte.

Erik undrade om en föreläsare kan vinna Gyllene Pekpinnen två
gånger.

Carolina svarade att det går, men att det inte hat hänt hittills.
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§8 Information Staben Nicolas berättade att staben jobbar på inför phadderutbildning-
en.

Viktor frågade hur det går med sponsring.

Nicolas sade att det går sådär för att många företag har mind-
re budget i år, men att de har tillräckligt med pengar till en bra
nollning, men att staben såklart vill ordna den bästa nollningen.

§8.1 Ouveraller Nicolas berättade att sektionen har väldigt många ouveraller, cir-
ka 180 stycken. Detta är viktigt eftersom det är dags att beställa
ouveraller. Staben vill grna att nollorna ska vara enhetliga, och
att styrelsen därför ska diskuteras vad som ska göras med ouve-
rallerna.

Sebastian tillade att han på grund av detta har beställt färre D-
ouveraller, då det finns fina över från förra året.

Ouveraller diskuteras länge och noga.

Jashar föreslog att gamla, fulare ouveraller kan finnas som ett
alternativ för nollor som inte vill betala för nya.

Nicolas undrade vilken stab kommer tycka att det är ok.

David freslog att de gamla kunde säljas som reservdelar, eftersom
ouveraller ofta går sönder.

Peter sade att overallerna är kapital bundet och tar plats och de
blir knappast mer värda med tiden, men att de också är värda en
ansenlig summa att ta i beaktning.

§9 Beslutsuppföljning Mötet beslöt att uppdra åt Sebastian att slänga de överblivan ou-
verallerna vid årets slut, och att lägga detta på beslutsuppfölj-
ningen.

Viktor berättade att han mailat alla gamla styrelser till och med
2006.

Mötet beslöt att ta bort punkten Reunion från beslutsuppfölj-
ningen.

Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
Sebastian Ouveraller S13 S32
Styrelsen Utskottstexter S12 S14

§10 Utskottsrapporter Det fanns inga ytterligare kommentarer om utskottsrapporterna.

§11 Ekonomisk status Ludvig berättade att sektionens pengar nu är över 500 kkr igen.

§12 Val av funktionärer Cafémästeriet

Entlediga funktionär Måns Ansgariusson (dat14man)
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§13 Övrigt Nicolas sade att Kristoffer inte vill vara sångförman längre.

Carolina frågade ifall det gick att välja en till.

Viktor påpekade att Kristoffer inte kan entledigas förrän ett ter-
minsmöte.

Nicolas sade att det vore bra att ha två sångförmän till nollning-
en.

Martin berättade att K har jubileum den 16/5, och att de frå-
gar sexmästeriet om de vill hålla eftersläpp, och att sektionen
får 12000 kr för detta. Han ndrade vad sektionen ska göra för
pengarna, efter en del gått till de som jobbar.

Sara undrade om det blir någon sommarfest.

Carolina sade att det är dåligt att ha något innan omtentaveckan.

Martin tillade att efter omtentorna inte heller är bra, för då har
alla åkt hem.

Viktor föreslog att istället göra något fantastiskt till julen.

§14 Meddelanden Carolina sade tack för tårtan.

Martin sade att alla gärna fick diska om de ville.

§15 OFMA Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 12.38.

Vid protokollet

Elise Eborn
Propagandamästare, tillika sekreterare

Justeras

Viktor Attoff
Ordförande
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